

## Shanghai East International Medical Center

Shanghai East International Medical Center (SEIMC) is a joint-venture general hospital in Shanghai's Lujiazui Financial District. Established in 2004, SEIMC has been providing quality 24-hour care to the international and local communities in Shanghai and its neighbouring provinces. Shanghai East International Medical Center (SEIMC) offers convenient ways of payment including direct billing with many international and local insurance companies.

The outpatient and day emergency are located on the 24th floor providing general medicine, internal medicine, surgery, gynaecology and obstetrics, pediatrics, otolaryngology, rehabilitation, traditional Chinese medicine, preventive health care department, medical laboratory.

The inpatient and night emergency is located on the 23rd floor equipped with registered dozens of standard single wards, suite ward, maternity rooms and operation rooms.

Consultation fee starts from RMB 800 and quick service fee such as vaccine consultation starts from RMB 400.

**Address: 23rd & 24th Floor, Building B, 551 South Pudong Road, Shanghai**

**Website: [www.seimc.com.cn](http://www.seimc.com.cn)**

**24 hour hotline: (86 21)5879 9999 / 150 0019 0899**

## 上海东方联合医院 SEIMC 介绍:

上海东方联合医院 / 上海东方国际医院有限公司是上海一家合资合作的综合性医院。成立于 2004 年 1 月，落座在上海陆家嘴金融区，旨在为上海及其他地区的国际和国内社区提供 24 小时的门诊、急诊和住院医疗服务。我们可以提供与众多国际国内保险公司的直接结算服务。

24 层为上海东方联合医院 (SEIMC) 的门诊及日间急诊楼层，设有全科、内科、外科、妇产科、儿科、耳鼻咽喉科、康复科、中医科、预防保健科、医学检验科，承担门诊及日间急诊的功能。

23 层为上海东方联合医院 (SEIMC) 的住院部及夜间急诊楼层，设有病房套房、标准病房、妇产科病房、手术室，承担住院部及夜间急诊的功能。

门诊诊疗费 800 元人民币起，快捷门诊诊疗费如疫苗 400 元人民币。

**地址: 上海浦东南路 551 号, B 大楼 23 层和 24 层**

**官网: [www.seimc.com.cn](http://www.seimc.com.cn)**

**24 小时电话: (86 21)5879 9999 / 150 0019 0899**



### 上海东方国际医院SEIMC



长按识别指纹识别二维码

